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Column 

 

Het jaar zit er al weer bijna op. Tijd om ook vanuit ons bestuur even terug te blikken en 

vooruit te kijken. Op wereldschaal was het een jaar waarin veel slecht nieuws tot ons kwam. 

Verschrikkelijke oorlogen, waarbij ik er met mijn hoofd niet bij kan hoe “leiders” kunnen 

besluiten zoveel leed te veroorzaken bij onschuldige burgers. Ook de klimaatgevolgen 

komen vaak keihard bij ons binnen. Maar wat mogen we ons gelukkig prijzen dat we in ons 

mooie Emst wonen. Dat realiseerde ik me des te meer toen ik de prachtige drone film zag 

die Marcel Beumer voor ons maakte. Wellicht zag u die ook op onze vernieuwde site of 

tijdens de open dag in de Hezebrink. Anders raad ik iedereen aan om die te bewonderen. 

Daarin komen onze aandachtsvelden prachtig in beeld. Het buitengebied met onze veel 

gebruikte en gewaardeerde klompenpaden. Een vervolgproject “Emst in het groen”, waarbij 

er weer een grote interesse is van deelnemers om in samenwerking met Stichting 

Landschapsbeheer Gelderland, erven en landschap te verfraaien. Verkeer, waarbij we ons in 

klankbordgroepen van de gemeente sterk maken om de belangen van Emst te waarborgen 

voor o.a. maatregelen voor de Hoofdweg en de snelle fietsverbinding over het 

“Baronnenlijntje”. En als laatste zorg en voorzieningen en wonen. Hoe handhaven we op 

termijn de huidige voorzieningen zoals o.a. scholen, het Gezondheidscentrum, de winkels, 

de Hezebrink en het verenigingsleven? Nieuwbouw in Emst heeft daarvoor onze hoogste 

prioriteit. Samen met Henk Boeve van de “Stichting betaalbaar wonen” en drie jonge 

enthousiaste Emstenaren, Jeroen van Essen, Saskia Westera en Michel van Huffelen, 

hebben we een 1e gesprek gehad met wethouder Kerkmans.  

 

Met steun vanuit het Ebbenhuisfonds hebben we dit jaar weer enkele mooie resultaten 

gezien. Beide scholen hebben hun schoolplein prachtig heringericht. De voetbalvereniging 

VV Emst maakte een verduurzamingsslag door o.a. het dak van het clubgebouw vol te 

leggen met zonnepanelen. 

 

Ook wil ik graag de eerdere projecten onder de aandacht brengen zoals de website “de 

geschiedenis van Emst” (https://www.geschiedenisvanemst.nl/ ) en de “Bekenpadgids” met 

mooie routes en informatie over het bekensysteem in Emst. 

 https://sprengenbeken.nl/het-project-emster-beken-van-de-bekenstichting-is-afgesloten/  

 

Enkele initiatieven die Emst nog leuker maken zitten in de pijplijn. Monique Beumer is als 

trekker van een projectgroep, heel druk met de voorbereiding om het veldje achter de 

Hezebrink om te vormen tot een prachtig multi functionele ontmoetingsplek voor alle 

Emstenaren tussen de 0 en 100 jaar (te volgen via de facebook pagina Veld Emst). Door zo 

een korte opsomming te maken van positieve ontwikkelingen in Emst, kunt u zien dat er veel 

energie zit onder de Emstenaren om de leefbaarheid in Emst aantrekkelijk te houden of op 

een hoger niveau te tillen. 

  

Vorig jaar gaven we aan dat we als bestuur bezig zijn onze doelen te herijken. We willen 

kijken wat we als Emster Belang voor Emst kunnen betekenen nu en in de toekomst. Tevens 

welke rol we daar in willen vervullen. Hoe dragen we onze doelen en resultaten uit en blijven 

we een goede gesprekspartner voor de gemeente en andere organisaties. Daarvoor hebben 

we een werkgroep opgericht ter voorbereiding van een bewoners raadpleging. Tijdens de 

Algemene Ledenvergadering vonden we spontaan enkele leden bereidt om hierin mee te 

denken. In de werkgroep zitten gelukkig ook enkele jongeren . Het gaat vooral over hun 

toekomst in Emst en het is zo belangrijk dat jonge Emstenaren daar in mee denken. Het 

https://www.geschiedenisvanemst.nl/
https://sprengenbeken.nl/het-project-emster-beken-van-de-bekenstichting-is-afgesloten/
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streven van de werkgroep is om volgend voorjaar een leuk evenement te organiseren om 

zoveel mogelijk Emstenaren te stimuleren mee te doen en mee te denken over onze doelen 

en hun rol daarbij.  

Daar op vooruitlopend, hadden we tijdens de open dag van de Hezebrink al een prachtig 1e 

resultaat. Onze kraam en film kreeg veel belangstelling en leverde 22 nieuwe leden op en 

ca. 50 ingeleverde briefjes met opmerkingen en wensen voor Emst. Ik wil de werkgroep 

leden ontzettend bedanken voor hun inzet. En uiteraard ook dank aan alle nieuwe leden en 

Emstenaren die de briefjes met de wensen inleverden. Daar kunnen we als bestuur wat mee. 

Kijk af en toe eens op onze vernieuwde website en facebook pagina om op de hoogte te 

blijven van de ontwikkelingen. 

  

Rest mij u veel leesplezier te wensen bij de onderwerpen die in deze nieuwsbrief aan de 

orde komen en u een fijne Kerst en een voorspoedig en gezond 2024 te wensen. 

 

Gert Pannekoek 

 

Open dag in de Hezebrink 

 

Op 4 november jl. werd in de Hezebrink een open dag gehouden voor de verenigingen in 

Emst. Ook het Emster Belang nam hieraan deel en hadden voor deze gelegenheid een 

informatie standje ingericht. 

Voor deze presentatie was er een werkgroep samengesteld bestaande uit bestuursleden van 

het Emster Belang en enthousiaste jonge inwoners van Emst. 

  

Marcel en Monique Beumer hebben met een drone een geweldige mooie film gemaakt met 

beelden van de projecten waarmee Emster Belang betrokken is, of is geweest. Zo zijn er 

mooie beelden van de klompenpaden, van erfbeplantings-projecten, het veldje achter de 

Hezebrink, woningbouw en zorgwoningen, en van de herinrichting van de Hoofdweg. De film 

is op de open dag tweemaal vertoond met daarnaast een toelichting waar het Emster Belang 

zich mee bezig houdt en welke projecten lopende zijn.  
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Bij de stand van het Emster Belang kon men informatie krijgen over het belang van een 

belangenvereniging en waarom het belangrijk is voor een klein dorp de krachten te 

bundelen. 

Er was gelegenheid om vragen te stellen, wensen te uiten en ideeën aan te dragen en daar 

werd goed gebruik van gemaakt.   

Er lagen briefjes met twee vragen: wat vindt u heel goed in Emst? En: wat mist u in Emst? Er 

zijn maar liefst 50 briefjes ingevuld en ingeleverd. Hartelijk dank voor uw inbreng, het bestuur 

gaat deze wensen/ideeën de komende tijd allemaal bekijken en, waar mogelijk, 

daadwerkelijk mee aan de slag!!  

 

Jeroen van Essen, Saskia Westera en Michel van Huffelen hebben als jonge inwoners van 

Emst meegewerkt in de Werkgroep en hebben zich in hun vriendenkring ingezet om lid te 

worden van het Emster Belang. Door op de website van de voetbalvereniging de film en de 

presentatie van het Emster Belang op 4 november te vermelden en te promoten. 

Woningbouw is voor heel veel jongeren van groot belang. Door de schaarste van betaalbare 

woningen op de woningmarkt wonen velen noodgedwongen nog thuis.  

De inspanningen van Jeroen en Saskia, en Michel, hebben er toe geleid dat vele jongeren 

naar de Hezebrink zijn gekomen. De film sprak heel veel mensen aan en bij de jongeren gaf 

het de doorslag om lid te worden van het Emster Belang. Hartelijk dank daarvoor want de 

jeugd heeft immers de toekomst!! 

De realisatie van betaalbare starters woningen en seniorenwoningen met zorg hebben de 

hoogste prioriteit. Met de “opbrengst” van deze dag gingen een afvaardiging van het bestuur 

en de jongeren, op 20 november jl. in gesprek met de wethouder. Het resultaat hopen we u 

in de volgende nieuwsbrief te melden.  

Wij kijken terug op een heel geslaagde dag en het enthousiasme van de inwoners geeft het 

bestuur van het Emster Belang inspiratie om zich in te zetten voor een fijn, mooi en leefbaar 

dorp.  
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Emst in het groen 

 

Deze winter wordt er opnieuw een erf- en landschapsproject uitgevoerd in Emst. 

Na eerdere succesvolle projecten kon afgelopen najaar weer ingeschreven worden voor dit 

project. Begin oktober jl. was er een informatie- en inspiratieavond “Emst in het Groen”. 

Stichting Landschapsbeheer Gelderland (SLG) organiseerde dit in opdracht van de 

gemeente Epe in samenwerking met het Emster Belang. Er was een grote opkomst van 

geïnteresseerde inwoners uit ons buitengebied. Dit resulteerde in ca. 35 aanvragen.  

 

Inwoners van Emst kunnen meehelpen om de biodiversiteit in het buitengebied van Emst te 

versterken. Een erf dat goed aansluit op het landschap levert een belangrijke bijdrage aan 

de biodiversiteit. Dit geldt ook voor het aanbrengen van landschapselementen als 

struweelhagen of houtwallen. De beplanting zorgt voor voedsel en beschutting voor veel 

dieren. Daarnaast draagt het bij aan de identiteit en beleefbaarheid van ons aantrekkelijke 

buitengebied. De deelnemers krijgen subsidie, advies en ondersteuning om op hun erf 

inheemse beplanting te planten, die deze biodiversiteit versterken. Bepaalde boom- en 

struiksoorten zijn kenmerkend voor de Veluwe. Het kan gaan om onder andere bomenrijen, 

struweelhagen, knipheggen en/of het inrichten van een hoogstamboomgaard.  

 

De gemeente Epe en provincie Gelderland maken het project financieel mogelijk voor Emst.     

Een adviseur van SLG kijkt samen met de aanvrager naar de mogelijkheden van de 

beplanting op hun terrein. Op basis van deze informatie wordt er kosteloos een 

beplantingsplan gemaakt. De aanvrager krijgt dan een schets van de inrichting, een lijst met 

mogelijke boom- en struiksoorten en een berekening van de eigen financiële bijdrage voor 

deze beplanting. Als Emster Belang helpen we mee met de informatie verstrekking, het 

verzamelen van aanvragen, het regelen van en het helpen tijdens de uitdeeldag. De 

voorlopige datum voor het uitdelen van het plantmateriaal staat gepland zaterdag 24 februari 

2024 .  

Wil je meer informatie of je aanmelden voor een volgend project? Kijk eens op 

www.slgelderland.nl/projecten/emst-in-het-groen    

http://www.slgelderland.nl/projecten/emst-in-het-groen
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Herinrichting Hoofdweg/Eperweg  
 

De Hoofdweg staat al jaren op de lijst voor maatregelen om het verkeer wat minder snel door 

Emst te laten rijden en ook het doorgaande vracht/landbouwverkeer aan banden te leggen. 

De Eperweg vraagt eveneens om aanpassingen wat betreft de snelheid van het verkeer. De 

herinrichting van de Hoofdweg enkele jaren geleden, heeft niet geleid tot minder verkeer en 

een lagere snelheid. De huidige inrichting geeft daar ook geen aanleiding voor. Alle 

verschillende snelheidslimieten op korte afstand zijn ook verwarrend. Daardoor kwamen er 

veel klachten bij het Emster Belang en de gemeente. Voor beide wegen zijn bijeenkomsten 

geweest met de verkeersdeskundigen van de gemeente Epe, aanwonenden en leden van 

het bestuur van EB.  

 

Voor de Hoofdweg is gekozen om op drie plaatsen een veiliger oversteek te creëren door de 

weg te voorzien van gekleurd asfalt. Dit gaat om de kruising  bij de Kerk en de oversteek bij 

het Hezeplein en bij de Kerkhofweg. De gekleurde wegvlakken trekken hopelijk de aandacht 

van het verkeer en zetten aan tot het minderen van de snelheid. 

De 30 km zone, die thans geldt vanaf de Vaassenseweg tot het Hezeplein, zal mogelijk nog 

worden uitgebreid. Het eerste stukje Oranjeweg, vanaf de rotonde tot aan de Kerkhofweg, 

wordt mogelijk ook afgewaardeerd naar 30 km.   

 

De groenstroken tussen de weg en het fietspad zullen worden voorzien van nieuwe 

beplanting.  

De planning was om in september jl. de werkzaamheden te starten maar door onvoorziene 

omstandigheden heeft de gemeente deze planning niet gehaald. 

  

Het streven is nu om dit jaar 

nog te beginnen met de 

Eperweg en aansluitend de 

werkzaamheden aan de 

Hoofdweg te starten. De 

snelheid van de Eperweg zal 

worden afgewaardeerd naar 

60 km. Aanwonenden 

hebben meegedacht over het 

plaatsen van de 

straatverlichting en het 

oversteken van de hobbel die 

beide rijbanen van elkaar 

scheiden. De weg ziet er 

verder goed uit en de midden 

geleidende “hobbel” blijft 

bestaan.  

Door middel van 

verkeersborden wordt het 

verkeer dat richting Vaassen 

wil geadviseerd via de A50 te 

rijden. Dit zal ook aangepast moeten worden in de navigatiesystemen. De verwachting is dat 

het doorgaande vrachtverkeer dat gebruik maakt van de Eperweg en de Hoofdweg dan af 

zal nemen.  
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Doortrekken fietspad langs Spoorstraat 

 

Een stukje fietspad ontbreekt nog op het oude spoortracé van het gewezen Baronnenlijntje 

tussen Apeldoorn en Epe. En dat is in Emst tussen de Stationsweg en de Brinkerweg. Hier 

moeten de fietsers gebruik maken van de Spoorstraat die daar evenwijdig aan het oude 

spoorlijntje loopt. Er wordt al langer over gesproken om het ontbrekende stuk fietspad aan te 

leggen, er is zelfs al wat budget voor, maar tot op heden is dat steeds vooruit geschoven om 

het mee te nemen bij de realisatie van de snelle fietsverbinding tussen Epe en Apeldoorn. 

Maar dat is nog erg onzeker en kan nog jaren duren. 

 

Emster Belang heeft dit bij de gemeente aanhangig gemaakt en gevraagd omwille van de 

verkeersveiligheid het ontbrekende stuk fietspad met voorrang te realiseren.  

Het fietspad over het oude spoortracé wordt veel gebruikt door scholieren en door het 

tweewielige woon-werkverkeer tussen Epe en Vaassen. Verspreid over de dag wordt de 

route ook veelvuldig recreatief gebruikt. 

 

Ter hoogte van de Spoorstraat houdt het fietspad nu op. De Spoorstraat is een relatief 

smalle weg, waar vrij veel autoverkeer gebruik van maakt. Zware transporten van en naar de 

Agro-meststoffenfabriek, landbouwverkeer en lokaal autoverkeer naar b.v. het Kievitsveld, de 

Veluwse Bron of van en naar de basisschool. Dit maakt het voor fietsers een gevaarlijke 

weg.   

 

De gemeente heeft ons verzoek opgepakt en is een voorbereidend traject gestart. Eind 

oktober is er een eerste “omgevingsgesprek” geweest met direct aanwonenden, belendende 

agrariërs, LTO, Agro, de Klompenpadwerkgroep en Emster Belang, om wensen en 

knelpunten te inventariseren. 

 

Samen met de werkgroep Klompenpaden hebben we de volgende wensen voor het 

ontbrekende stuk fietspad ingebracht: 

 

- Geef de aanleg van het fietspad prioriteit omwille van verkeersveiligheid; 

- Zorg voor en veilig gebruik voor zowel fietsers als wandelaars door een gescheiden 

onverhard wandelpad, naast het fietspad te realiseren. De strook grond lijkt daar 

breed genoeg voor te zijn; 

- Overweeg om ter hoogte van het voormalige station Emst een rustpunt met 

informatievoorziening over de voormalige spoorlijn en het station te realiseren. 

Verder is in brede zin besproken dat het reguliere onderhoud van het huidige fietspad nu niet 

uit het oog verloren moet worden. Op sommige stukken is de kwaliteit van het asfalt 

momenteel slecht en is dringend aan onderhoud toe.  

Een goed overleg. De gemeente is nu aan zet. 
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Snelle Fietsroute, F50  

 

Vanuit de gemeente Epe is inmiddels een projectteam geformeerd, dat nauw samenwerkt 

met dat van Apeldoorn. Het streven van de gemeente Epe is en blijft een snelle 

doorfietsroute / F50. Dat betekent een breder fietspad over het hele traject, met aangepaste 

voorrangsregels waarin fietsers voorrang hebben.  

Als Emster Belang hebben wij ook dit jaar bij klankbordbijeenkomsten en informatieavonden 

steeds ingebracht dat een brede F50 fietssnelweg ons inziens voor Emst niets toe voegt. 

Dan zien wij liever een snelle doorfietsroute. 

Maar ook voor een snelle doorfietsroute geldt in principe voorrang boven al het kruisende 
verkeer. Op verzoek van het EB wordt dit voor de Brinkerweg en de Stationsweg nader 
onderzocht omdat we daar voor zeer gevaarlijke situaties vrezen. 
 
Op het weren van speedpedelecs blijven wij              
hameren. Het snelheidsverschil met  
andere gebruikers is immers veel te groot om 
het veilig te houden. Wij vroegen een maximum 
snelheid van 25 km/uur aan te houden. 
 
Een multifunctioneel gebruik van het tracé blijft 
ons harde uitgangspunt.  Zodat er naast fietsen 
ook in de toekomst het huidige veelsoortige 
gebruik mogelijk blijft. Wij hebben daarom de 
suggestie gedaan om het fietspad 
asymmetrisch op het talud aan te leggen, zodat 
er een smalle en een brede berm ontstaat, met 
meer ruimte voor dat andersoortig gebruik.   
 
Neem de kosten voor onderhoud mee in de 
overwegingen, ook dat blijven wij benoemen. 
Dit is niet de enige noord-zuid-fietsverbinding in 
Epe, maar een van de drie. Vergeet de 
dorpenroute of de kanaalroute niet. 
Het mag niet zo zijn dat die te lijden hebben 
van deze upgrade. Verlichting op het 
spoorlijntracé is wat ons betreft alleen nodig op 
de kruisingen. De dorpenroute ligt meer in de 
bewoonde wereld en is sowieso                       
geschikter om ’s avonds in het donker over te 
fietsen.  
 
De plannen voor het ontbrekende stuk fietspad langs de Spoorstraat krijgen langzaam maar 
zeker vorm. Inmiddels is er overleg geweest met aanwonenden. Bij deze bijeenkomst 
mochten ook vrijwilligers van onze klompenpaden aansluiten. Elders in deze nieuwsbrief 
wordt hier uitgebreider op ingegaan.  
 
In de toekomst zult u vast nog wel eens vaker lezen over dit onderwerp. Wij zijn al een kleine 
8 jaar via klankbordgroepen betrokken bij dit project, een afronding is nog niet in zicht. Wij 
blijven dit voor u volgen! 
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Veldje Hezebrink 
 
Veel Emstenaren kennen het veldje achter de Hezebrink. Of het nu gaat om een balletje 
trappen met vrienden, volleyballen met de buurt, een activiteit van de school of de witte tent 
van de kerk; het veldje is niet weg te denken in Emst. Probleem is alleen de staat van het 
veldje en de bosschages eromheen. Deze is zodanig dat het veldje in de huidige staat niet 
optimaal benut kan worden door de Emstenaren.  
 

Huidige situatie 
 
Niet voor het eerst hebben een aantal initiatiefnemers bestaande uit omwonenden en 
jongeren de koe bij de horens gevat en zijn samen een initiatief begonnen om weer iets 
moois te maken van het veldje voor jong en oud. Het doel is dat het een multifunctionele 
ontmoetingsplek wordt op gebied van sport, spel, cultuur etc. Door veel verenigingen, 
organisaties en omwonenden te betrekken bij de plannen is er een mooi breed gedragen 
plan voor het veldje ontstaan.  
 
Inmiddels is men druk bezig met het werven van fondsen om de plannen daadwerkelijk ten 
uitvoer te brengen. De verwachting is dat men in 2024 zal starten met de werkzaamheden. 
Op de facebook pagina Veld Emst kunt u de ontwikkelingen volgen.  
 
 

Schetsontwerpen nieuwe situatie 
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Ebbenhuisgelden  

 

De in de vorige nieuwsbrief genoemde, nog niet afgehandelde donatie, is inmiddels ook 

geheel afgerond. De school met de Bijbel heeft ook het schoolplein drastisch veranderd. Zie 

onderstaande foto’s! 

 

 
 

Daarmee zijn in 2023 alle beloofde bedragen aan donaties betaald. 
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Ebbenhuis projecten  

 

Daarnaast zijn er in 2023 4 project aanvragen binnen gekomen waarvan er 2 zijn 

gehonoreerd en 2 nog lopen. 

N.a.v. een verzoek van de VV Emst om de accommodatie te verduurzamen, heeft het 

bestuur besloten de voorwaarden en regels voor een verduurzamingsproject te versoepelen. 

Vanaf dit jaar is het mogelijk een bijdrage aan te vragen voor het verduurzamen van 

accommodaties van verenigingen. Tot een maximum van € 4.000,-. 

Het plaatsen van zonnepanelen zijn o.a. door Ebbenhuisgeld bekostigd. 

  

De 2e aanvraag betrof de aanleg van een blote voeten- c.q. belevings-pad van OBS de 

Sprenge. Ook gehonoreerd en in de eerste helft van 2023 gerealiseerd. 

 

Een aanvraag van Muziekvereniging Prins Bernard betreft het laten componeren van een 

muziekstuk met herkenbare thema’s voor Emst: de sprengen, bos, toerisme en Emsterfeest. 

 

Aanvraag nr. 4 gaat over het veldje tussen de Hezebrink en OBS de Sprenge.Het betreft een 

bewonersinitiatief, waarbij ook officiële instanties zijn aangehaakt en waarin een bijdrage 

wordt gevraagd voor het creëren van een ontmoetingsplek geschikt voor 0 tot 100+ jaar. Met 

als doel het aanmoedigen van sporten, bewegen en spelen, vergroten van de leefbaarheid in 

het dorp en stimuleren van ontmoetingen tussen diverse leeftijden, nationaliteiten en 

interesses. 

Een zeer ambitieus project, goed onderbouwd en met veel betrokkenen opgezet!  

 

Legaat 

 

In dit jaar werd het bestuur van het Emster Belang aangenaam verrast toen bekend werd dat 

uit de nalatenschap van Mw. T.H. Braakman-Pannekoek een legaat van € 5.000,- aan de 

vereniging werd geschonken. Na aftrek van erfbelasting, is een bedrag van € 4.172,- 

ontvangen. 

 
 

Klompenpadnieuws  

De Klompenpaden in Emst lopen letterlijk en figuurlijk nog steeds “lekker.” 

Wandelaars komen van heinde en ver en ook de inwoners van Emst en omliggende dorpen 

wandelen graag de routes. Het succes van de Klompenpaden heeft alles te maken met de 

mooie omgeving waarin wij wonen maar ook met het onderhoud wat door de vrijwilligers 

wordt gedaan. De signalering van problemen door de naloop vrijwilligers en het oplossen 

daarvan door de onderhoudsvrijwilligers, houden de routes netjes en begaanbaar. Zeker niet 

in de laatste plaats hebben ook de aanwonenden er een grote rol in want ook zij ruimen afval 

op en houden de bankjes schoon.  

Deze zomer moesten er behoorlijk wat paaltjes vervangen worden door houtrot en het gras 

en onkruid groeiden snel door al dat regenwater. Johan, Wim en Egbert zijn menig dagdeel 

op pad geweest met de postenhamer en of de bosmaaier. Bij deze willen wij alle vrijwilligers 

heel hartelijk bedanken voor hun tomeloze inzet.  

Eind maart werd een brainstormbijeenkomst gehouden met de vrijwilligers van het 

Klompenpad en afgevaardigden van het Emster Belang en Saskia Glas van Stichting 

Landschapsbeheer Gelderland.  
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Veertien vrijwilligers hebben met elkaar gebrainstormd over hoe we de beide klompenpaden 

in Emst misschien nog aantrekkelijker kunnen maken. Daaruit zijn twee werkgroepen 

ontstaan. Een werkgroep Kinderklompenpad en een werkgroep Educatie. Beide 

werkgroepen zijn in de loop van 2023 vaker bij elkaar geweest om beide onderwerpen uit te 

werken. 

De werkgroep Educatie heeft met elkaar overlegd wat zij meer zouden willen ontwikkelen op 

het gebied van educatie op de Klompenpaden. Zij stellen vast dat er al veel informatie in de 

app van de klompenpaden staat. Afgesproken is dat zij opnieuw de klompenpaden zullen 

bewandelen om kritisch te kijken waar op de paden zij nadere informatie mist. De 

mogelijkheden om een wandeling te maken met een gids wordt onderzocht.  

De werkgroep Kinderklompenpad is meerdere malen bijeen gekomen om de mogelijkheden 

te onderzoeken. Er zijn legio mooie ideeën om het voor kinderen aantrekkelijk te maken om 

te wandelen en kennis te maken met alles wat de natuur te bieden heeft. De uitwerking van 

die ideeën is nog niet eenvoudig want men moet aan heel veel voorwaarden voldoen en door 

regelgeving wat betreft natuurbescherming lijken de mogelijkheden beperkt. Voor nu gaan 

we uit van : de aanhouder wint. 

In overleg met alle sponsoren zijn er nieuwe stickers gemaakt van hun logo’s en gegevens 

voor het startpaneel bij de Hezebrink. Alle sponsoren zijn weer duidelijk zichtbaar op het 

sponsoren balkje en de gegevens zijn weer up to date. Langs deze weg bedanken wij alle 

sponsoren voor hun bijdrage waardoor wij activiteiten kunnen organiseren die anders niet 

mogelijk zouden zijn. Heel hartelijk dank.   

De fractie van D66, Gemeente Epe, nodigde burgers uit om op 10 september jl. met hen het 

Schaverensepad te bewandelen en onderweg met elkaar te praten over zaken die spelen in 

de gemeente Epe. Behalve de drie fractieleden waren er nog twee mensen die zich voor 

deze wandeling hadden aangemeld. De werkgroep Klompenpaden heeft bij de picknickbank 

op het terrein van Gert Pannekoek deze groep koffie met cake geserveerd. Tijdens de koffie 

is er uitleg gegeven over de Klompenpaden en zijn er vragen beantwoord. 

Linda Seinstra (coördinator)  
Hans Buers  
Ankie Lammers   


